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内容概要

　　《全优考典单元检测卷及归类总复习：英语（8年级上）（新目标人教版）》每单元设计了一到
两套检测试卷，每份试卷均充分体现新课标要求，选题精要、典型，考查的知识点分布合理。
学生只需花很少的时间就可全面检测学习效果，真正减负增效。
本部分的一个突出特点是对教材知识进行了梳理整合，将知识点分门别类，各个击破，有助于教师进
行复习教学，更有助于学生提高考试成绩。
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书籍目录

第一部分 单元检测卷Unit 1检测卷（How often do you exercise？
）Unit 2检测卷（What's the matter？
）Unit 3检测卷（What are you doing for vacation？
）Unit 4检测卷（How do you get to school？
）Unit 5检测卷（Can you come to my party？
）Unit 6检测卷（I'm more outging than my sister.）Unit 7检测卷（How do you make a banana milk shake？
）Unit 8检测卷（How was your school trip？
）Unit 9检测卷（When was he born？
）Unit 10检测卷（I'm going to be a basketball player.）Unit 11检测卷（Could you please clean your room？
）Unit 12检测卷（What's the best radio station？
）第二部分 归类总复习归类总复习一：词语归类总复习二：句型归类总复习三：语法归类总复习四：
完形填空归类总复习五：阅读理解归类总复习六：情景交际与书面表达第三部分期末检测卷期末质量
检测卷参考答案
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章节摘录

　　Most young people like to go to rock concerts these days. They like the loud and exciting sound of the music
and they enjoy the excitement of a big concert. Rock stars usually have a different style. Their music is exciting and
different， and the way they dance and dress makes them popular with young people. The words of rock songs are
usually quite simple， but the music itself is complex. But some rock stars have problems after they become
famous. They don't know what to do when they suddenly succeed9 and often they start to drink or take drugs.
Then their health becomes bad. Some， like ElvisPresley， died very young because of drugs. 　　⋯⋯
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